
 

 

 

REFERAT fra  K-forældre møde den 4.12.2018 Kl. 17:30 – 19:00 
Tilstede:  Helle Frederiksen(0.kl.), Helle Rebbe Mølgaard(0.kl.), Ane Øllgaard Mortensen(2.kl.), Louise Lund 

Fjeldgren(3.kl.), Jane Svankjær (4.kl.), Lene Nøhr Sandbæk(6.kl.),Tina Nicholajsen (6.kl.), Malin 

Camilla Nielsen (8. kl.), Inge Nørgaard Møller (skoleleder) 

Referent: Ane Øllgaard Mortensen (2. kl.) 

Afbud: Bodil Bredal Olesen(1.kl.), Jonas Munkholm Jensen (1.kl.), Jannie Anegaard Borg (4.kl. og 7. kl.), 

Christina Serup Hove, Hanne Friis Hansen (8.kl.) 

Fraværende: Carina Landbo Mollerup(0.kl.), Patricia Torp(1.kl.), Christina-Elena Cordun(2.kl.), Dorthe Merete 

Andersen(2.kl.),Marianne Birgitte Gielsgaard (3.kl.),Peder Østergaard (4. kl.), Anni Kirstine Helleskov 

(7.kl.), Søren Rokkjær (7.kl.) 

Punkt Dagsorden Referat/beslutning 

1.   Referat fra møde den  

22.5.2018 

Referatet blev godkendt 

 

2.   Kort nyt fra skolelederen IM orienterer om nyt fra skolens hverdag 

- IM beskriver et positivt indtryk af 

dagligdagen på skolen. 

- I indeværende skoleår/regnskabsår 

prioriteres udskiftning af klassemøblement 

i udskolingen med start i 8.kl. 

Udskiftningen af bl.a. stole vil ske efter 

nytår. Ligeledes vil de øvrige klasser i 

udskolingen, når budgettet tillader det, og 

blive prioriteret. 

- Der er indkøbt  justerbare højborde med 

taburetter til udskolingens fællesområde. 

- Et af skolebestyrelsens fokusområder er 

pt. Hvordan skolen profileres udad til, 

(ordentlig, børnevenlig, indbydende) med 

ønsket om at blive tilvalgt. 

- Skolegården/udearealet - Der er 

forbedringer på vej til de mere 

udfordrende områder i skolegården. Fra 

det kommunalpolitiske er der 

tilkendegivet, at der er afsat penge til ny 

asfalt i skolegården. Den nye asfalt bliver 

lagt på i foråret.  

- Der ansøges om midler til at etablere 

forskellige legeredskaber. 

- Det forventes, at forældre vil blive indbudt 

til et par arbejdsdage i forhold til 

ovenstående. 

- Eleverne fra bl.a. elevrådet har ønsket en 



hoppepude. Der er set på erfaringer fra 

Harboøre Skole, hvor man med stor succes 

har en nedgravet hoppepude. Det er 

foreslået, at eleverne på skift får mulighed 

for at benytte den, at den kun er brugbar i 

skolens åbningstid og at Knud vil kunne 

tilgå styringen af den digitalt. Der var 

positive tilkendegivelser blandt K-

forældrene. 

- Der er ansøgt om nyt inventar til 

skolekøkkenet, dog med et afslag i første 

ansøgningsrunde. Søger igen i den 

kommende ansøgningsrunde. 

Hjemkundskab forventes at blive omdøbt 

til sundhedsværkstedet og at det i højere 

grad vil blive inddraget i de forskellige 

årganges undervisning. 

- Der er afholdt et arrangement for de 

forskellige personalegrupper (dagplejer, 

børnehavepersonale, FO- personale og 

pædagoger og lærere fra Tangsø Skole) i 

institutionerne i SYD. Oplæg af Rasmus 

Alenkjær. Formålet er at optimere trivslen 

i hverdagen, at få indblik i de forskellige 

alderstrins udfordringer og nå frem til 

hvordan man som forskellige 

personalegrupper kan gøre overgangene 

mellem institutionerne bedre. Der er en ny 

børnekultur, som ligeledes kræver faglige 

sparringer institutionerne imellem. 

- Der er givet positive tilbagemeldinger fra 

personalet - bl.a. ift. at få indblik i de 

andre gruppers arbejdsrelaterede 

udfordringer. 

- Der er fokus på forældrenes manglende 

brug af Meebook (årsplaner, kommende 

elevplaner og ugeplaner) 

Meebook.dk - benyt dit tildelte UNI-log 

(eller hør på kontoret) 

 

3.   Nyt om den kommende 

brugerportal AULA 

 IM orienterer om AULA, hvilken bliver den 

nye kommunikationskanal i folkeskoler, 

SFO’er og dagtilbud. I Aula får børn, elever, 

forældre og pædagogisk personale sikker og 

brugervenlig adgang til informationer fra 

skoledagen og livet i dagtilbuddet.  

Forældreintra vil blive udfaset i løbet af 

foråret og AULA skal benyttes fra august 

2019. 

 Der vil blive udsendt en fælles skrivelse 

omkring dette. Efter nytår vil bl.a. skolens 

sekretær blive uddannet til superbruger I 



 

 

Skolen er vært ved en lille anretning. Husk afbud til kontoret senest den 30.11.2018 kl. 12:00 

til skolens kontor : 96631697 eller pr. mail: tangsoe.skole@lemvig.dk 

 

AULA. 

4.   Erfaringsudveksling og nye 

ideer?  

De forskellige klasser fortalte kort om de 

arrangementer, der er afholdt og kommende. 

3. og 5. klasse fortalte om en K-forældremodel, 

hvor alle klassens forældre involveres i forhold til 

arrangementer ved at blive opdelt i grupper. 

5.   Evt.  Der har været flere positive 

tilbagemeldinger omkring de forskellige 

værksteder til klippe-klistredagen. 

 Skolefesten er planlagt til at blive afholdt d. 

23. maj 2019. 

 Fint fremmøde med kommende 0.kl. elever 

og deres forældre. 

 NÆSTE K-FORÆLDREMØDE ER DEN 

12. marts 2019 kl. 17.30 - 19.00 
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